

孔子学院蒙高校区成功举办第二届“孔院杯”乒乓球比赛

当地时间 4 月 20 日下午，特洛伊大学孔子学院蒙高校区在罗莎帕克博物馆三楼孔院大厅成功举办了第二届“孔院杯”乒乓球赛。

此次乒乓球比赛吸引了蒙哥马利地区乒乓球爱好者近 15 人前来参加和观看比赛。经过激烈的角逐，共有三名男选手，两名女选手成功晋级。他们将代表蒙高校区参加在特洛伊校区举行的决赛。配合乒乓球比赛，孔子学院还特意在赛前为参赛选手和前来观战的民众进行了中国茶艺表演，并为他们呈上了芳香扑鼻的茉莉花茶。

此次比赛的成功举办进一步促进了中国文化在当地的传播和推广。



The Second Troy University “Confucius Cup” Table Tennis Tournament Held on Montgomery Campus

On the afternoon of April 20th, 2019, Confucius Institute at Troy University held the second “Confucius Cup” Table Tennis Tournament at the Confucius Hall on the third floor of Rosa Park Museum on Montgomery Campus.

The tournament has attracted nearly 15 players and audience gathering at the Confucius Hall. After a fierce competition, three male players and two female players made to the final tournament and will represent the Montgomery campus to compete with the players from other campuses in the final to be held at Troy Campus. Before the tournament started, the visiting scholars from CITU performed a Chinese tea ceremony for the players and audience and served them with the fragrant Chinese jasmine tea.

The tournament is a great success, which promoted the spread of Chinese culture in the local communities.

